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        Încheiat azi 26 februarie 2021,ora 10,00 cu ocazia întrunirii Consiliului local al oraşului Teiuş  în  

şedinţă ordinară,convocata prin Dispoziţia Primarului nr.108/19 februarie 2021,sedinta ce se desfasoara la 

Casa de cultura a orasului Teius,sedinta publica. 

         Din totalul de 15 consilieri la ora începerii şedinţei sunt prezenţi 13 consilieri  Achimescu Ioan, Avram 

Bogdan,Breaz Aurel,Coardoș Ovidiu,Crisan Cristian,Florea Nicolae,Hariton Paul, Micu Marin,Opruța 

Ilie,Oțel Romul,Popa Cornel,Sularea Valer Cristian,Ungur Mihai,lipsesc doi consilieri locali-dl Rusu 

Octavian-pe motive de sănătate si dl banea Aurelian. 

          La sedinta mai participa in calitate de invitati dl Gandila,dl Orbu din cadrul aparatului de specialitate al 

primarului orasului Teius. 

          Presedinte de sedinta ales potrivit Hotararii Consiliului local oras Teius nr.8/29.01.2021 este dl 

consilier Florea Nicolae,ales pentru o perioada de 3 luni,respectiv februarie-aprilie 2021. 

          Dl presedinte de sedinta da cuvantul dlui primar pentru a prezenta ordinea de zi.     

          Dl primar prezintă ordinea de zi. 

1.Aprobarea Procesului verbal încheiat cu ocazia ședinței publice „ordinare” a Consiliului Local al 

orașului Teiuș din data de 29  ianuarie 2021. 

   Redactat : Bara Maria,secretarul orașului Teiuș. 

             2.Proiect de hotărâre privind stabilirea și sancționarea faptelor care constituie contravenții în 

domeniul privind buna gospodărire în orașul Teiuș și satele aparținătoare   

             -iniţiator-primar dr.ing.Hălălai Mirel Vasile 

             Transmis spre avizare Comisiei de specialitate nr.1 pentru activităţi economico-financiare, 

amenajarea teritoriului şi urbanism, agricultură, protecţia mediului şi turism, Comisiei de specialitate nr.2 

pentru învăţământ, sănătate şi familie, activităţi social-culturale, culte, muncă şi protecţie socială, protecţie 

copii,  Comisiei de specialitate nr.3 juridică şi de disciplină   

             3.Proiect de hotărâre privind administrare  transparentă,deschisă și participativă, dialog îmbunătățit 

cu comunitatea în cadrul Consiliului  Local al Orașului Teiuș 

             -iniţiatori-consilieri locali Crișan Cristian,Breaz Aurel,Banea Aurelian-Stelian,Micu Marin 

Constantin,Oțel Romul Aurelian 

             Transmis spre avizare Comisiei de specialitate nr.3 juridică şi de disciplină   

             4.Prezentarea Raportului anual de evaluare a implementării Legii nr.544/2001 şi a Legii nr.52/2003 

în anul 2020   

             -prezinta primar dr.ing.Hălălai Mirel Vasile 

             5.Probleme curente  

             Dl primar solicită completarea ordinei de zi cu  Proiect de hotărâre privind aprobarea menținerii 

afectațiunii de interes public de cultură pentru imobilul casa de cultură si Proiect de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico economici pentru obiectivul de investiții ,, Modificare soluție preluare ape 

uzate de pe str.Nicolae Bălcescu,oraș Teiuș-faza SF,,. 

              Dl primar supune la vot ordinea de zi cu  completările făcute se voteaza cu unanimitate. 

             Dna secretar inainte de a trece la discutarea proiectelor de hotarare inscrise pe ordinea de zi,vreau sa 

va aduc la cunostinta prevederile art.228 din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul 

Administrativ si pun in vedere consilierilor locali care considera ca au conflict de interese in problemele 

supuse dezbaterii sa anunțe acest lucru la începutul ședinței și să nu participe la vot la problemele 

respective.Hotararile Consiliului local adoptate cu incalcarea acestor prevederi legale sunt nule de drept. 
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             Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi. 

             Dna secretar prezinta procesul verbal al sedinte ordinare a Consiliului local oraş Teiuş din data de 29 

ianuarie 2021, nefiind obiecţii se supune la vot procesul verbal se votează cu unanimitate. 

             Consiliul local oraș Teiuș adoptă Hotărârea nr.16/2021. 

             Se trece la punctul 2 de pe ordinea de zi. 

               Dl primar prezintă proiectul de hotărâre privind stabilirea și sancționarea faptelor care constituie 

contravenții în domeniul privind buna gospodărire în orașul Teiuș și satele aparținătoare   

               Dl Orbu-consilier cabinet primar-prezintă raportul compartimentului de specialitate din cadrul 

aparatului de specialitate al primarului orașului Teiuș. 

            Dl cons.Popa-președintele comisiei economice-prezintă avizul comisiei economice. 

            Dl cons.Achimescu-președintele comisiei de protecție socială-prezintă avizul comisiei de protecție 

socială. 

            Dl cons.Sularea-presedintele comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 

            Dl cons.Breaz-sunt prevazute sanctiuni pentru colectare deseuri din demolari,sa asiguram noi 

depozite pentru aceste materiale,unele paragrafe ar trebui revizuite! 

            Dl primar-ideea este ca legea este una pentru toti,deseurile din demolari pot fi ridicate de firma 

specializata.Crearea unor astfel de depozite de catre autoritatile locale exced atributiilor noastre.Exista firme 

la Alba catre transporta aceste materiale rezultate din demolari,dar contracost.Daca vrem o tara ca afara 

,atunci sa respectam legea.Adunam zeci de saci de gunoaie aruncate in locuri neautorizate.Cum sa facem pasi 

spre progres daca noi iesim cu tractorul cu pamant pe strazile modernizate!Pe viitor se vor gasi solutii si 

pentru aceste situatii.Este inadmisibil sa isi bata joc cineva de munca noastra! 

             Dl cons.Breaz-sa creem variante pentru cei cu tractoare,drumuri adiacente! 

             Dl cons.Crisan-din punctul meu de vedere ,unele paragrafe din proiectul de hotarare exced 

atributiilor consiliului local.Ex.se cere acordul expres al vecinilor pentru detinerea de animale de 

companie,este peste lege.Nici o lege nu interzice detinerea de animale.Ati facut un studiu in Teius,ce impact 

au aceste fapte si aceste contraventii.   

             Dl primar-studiul este numarul de petirii referitoare la deranjul adus proprietarilor vecini.Trebuie 

respectate regulile.Nu dorim sa aducem atingere nimanui,dar trebuie sa suportam unele rigori in secolul XXI 

.O tara ca afara impune respectarea unor reguli. 

              Dl cons.Crisan-cate avertismente ati dat?IPrin aceasta hotarare interziceti cresterea animalelor!Dati 

mi voie sa imi expun obiectiile. 

              Dl cons.Florea-ati fost la sedinta de comisie? Ati ridicat aceste probleme? 

              Dl cons.Crisan-va rog sa ma lasati sa vorbesc.La paragraful d,pct.3 si 5  este un abuz,va substituiti in 

organe de control! 

              Dl primar-este totul pentru oameni,nu impotriva lor. 

              Dna secretar-în conformitate cu prevederile OUG nr.57/2019 privind Codul administrativ ,cvorumul  

necesar adoptării hotărârii privind stabilirea și sancționarea faptelor care constituie contravenții în domeniul 

privind buna gospodărire în orașul Teiuș și satele aparținătoare este majoritatea absoluta a consilierilor in 

functie. 

              Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind stabilirea și sancționarea faptelor 

care constituie contravenții în domeniul privind buna gospodărire în orașul Teiuș și satele aparținătoare  se 

votează cu 12 voturi pentru dnii consilieri Achimescu Ioan, Avram Bogdan,Breaz Aurel,Coardoș 

Ovidiu,Florea Nicolae, Hariton Paul,Micu Marin,Opruța Ilie,Oțel Romul,Popa Cornel,Sularea Valer 

Cristian,Ungur Mihai si un vot impotriva dl consilier Crisan Cristian.. 

              Consiliul local oraș Teiuș adoptă Hotărârea nr.17/2021. 

            Se trece la punctul 3 de pe ordinea de zi. 

            Dl Crisan C- prezintă proiectul de hotărâre privind privind administrare  transparentă,deschisă și 

participativă, dialog îmbunătățit cu comunitatea în cadrul Consiliului  Local al Orașului Teiuș 

              Dna secretar- prezintă raportul compartimentului de specialitate din cadrul aparatului de specialitate al 

primarului orașului Teiuș. 
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               Dl cons.Sularea-presedintele comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 

              Dna secretar-în conformitate cu prevederile OUG nr.57/2019 privind Codul administrativ ,cvorumul  

necesar adoptării hotărârii privind administrare  transparentă,deschisă și participativă, dialog îmbunătățit cu 

comunitatea în cadrul Consiliului  Local al Orașului Teiuș este majoritatea simpla a consilierilor in functie. 

    Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind administrare  

transparentă,deschisă și participativă, dialog îmbunătățit cu comunitatea în cadrul Consiliului  Local al 

Orașului Teiuș se votează cu 4 voturi pentru dnii consilieri Breaz Aurel,Crisan Crsitian,Micu Marin,Oțel 

Romul si 9 voturi impotriva Achimescu Ioan, Avram Bogdan,Coardoș Ovidiu,Florea Nicolae, Hariton Paul, 

Opruța Ilie,Popa Cornel,Sularea Valer Cristian,Ungur Mihai . 

      Nu se adopta hotararea nefiind intrunit covrumul prevazut de lege pentru adoptarea hotararii. 

               Se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi. 

              Dl primar prezintă Raportul anual de evaluare a implementării Legii nr.544/2001 şi a Legii 

nr.52/2003 în anul 2020   

              Dl primar prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea menținerii afectațiunii de interes public de 

cultură pentru imobilul casa de cultură 

              Dl Gandila-sef serviciu tehnic- prezintă raportul compartimentului de specialitate din cadrul 

aparatului de specialitate al primarului orașului Teiuș. 

              Dl cons.Popa-președintele comisiei economice-prezintă avizul comisiei economice. 

              Dl cons.Sularea-presedintele comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 

              Dl cons.Breaz-avand in vedere ca in 10 ani,imobilul nu ne va apartine ,sugerez sa facem doar lucrari 

de intretinere ,nu investitii si pe viitor sa gasim o alta locatie pentru construire casa de cultura.               

              Dl primar-aveti dreptate,pe parcursul anilor la Casa de cultura s-au facut lucrari de reparatii,nu s-au 

facut lucrari de investitii,tocmai ca stiam ca acest imobil nu este al orasului.Voi sustine ideea de a intra in 

posesia legala a constructiilor si a terenului ,prin cumparare.Dl Crisan cunoaste faptul ca la dispozitia 

orasului nu sunt terenuri.Vom urmari acest lucru si vom plati chirie stabilita in conditiile legii.Acum aprobam 

mentinerea afectatiunii de cultura si pe viitor vom avea in vedere cumpararea.  

                Dna secretar-în conformitate cu prevederile OUG nr.57/2019 privind Codul administrativ ,cvorumul  

necesar adoptării hotărârii privind aprobarea menținerii afectațiunii de interes public de cultură pentru imobilul 

casa de cultură este majoritatea simpla a consilierilor in functie. 

            Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind aprobarea menținerii afectațiunii 

de interes public de cultură pentru imobilul casa de cultură se votează cu 13 voturi pentru dnii consilieri 

Achimescu Ioan, Avram Bogdan,Breaz Aurel,Coardoș Ovidiu,Crisan Cristian,Florea Nicolae, Hariton 

Paul,Micu Marin,Opruța Ilie,Oțel Romul,Popa Cornel,Sularea Valer Cristian,Ungur Mihai  

              Consiliul local oraș Teiuș adoptă Hotărârea nr.18/2021. 

            Se trece la punctul 6 de pe ordinea de zi. 

            Dl primar prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico economici pentru 

obiectivul de investiții ,, Modificare soluție preluare ape uzate de pe str.Nicolae Bălcescu,oraș Teiuș-faza 

SF,,. 

            Dl Gandila-sef serviciu tehnic- prezintă raportul compartimentului de specialitate din cadrul 

aparatului de specialitate al primarului orașului Teiuș. 

            Dl cons.Popa-președintele comisiei economice-prezintă avizul comisiei economice. 

            Dl cons.Sularea-presedintele comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 

            Dl cons.Crisan-de ce nu s-a gandit de la bun inceput aceasta varianta? 

            Dl primar-intrebatii pe cei din urma cu 12 ani! 

            Dl cons.Crisan-nu dati vina pe acele persoane.Ce lucrari se vor executa pe str.N.Balcescu? 

            Dl Gandila-sef serviciu tehnic-lucrarile vor fi executate pe str.Octavian Goga si Stefan cel Mare, la 

camine. 
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                Dna secretar-în conformitate cu prevederile OUG nr.57/2019 privind Codul administrativ 

,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind aprobarea indicatorilor tehnico economici pentru obiectivul de 

investiții ,, Modificare soluție preluare ape uzate de pe str.Nicolae Bălcescu,oraș Teiuș-faza SF,, este 

majoritatea absoluta a consilierilor in functie. 

                Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico 

economici pentru obiectivul de investiții ,, Modificare soluție preluare ape uzate de pe str.Nicolae 

Bălcescu,oraș Teiuș-faza SF,,se votează cu 13 voturi pentru dnii consilieri Achimescu Ioan, Avram 

Bogdan,Breaz Aurel,Coardoș Ovidiu,Crisan Cristian,Florea Nicolae, Hariton Paul,Micu Marin,Opruța 

Ilie,Oțel Romul,Popa Cornel,Sularea Valer Cristian,Ungur Mihai  

                 Consiliul local oraș Teiuș adoptă Hotărârea nr.19/2021. 

                 Se trece la punctul 5 de pe ordinea de zi.-probleme curente. 

                 Dl cons.Micu-pentru decongestionarea circulatiei pe str.Avram iancu intersectie cu Clujului nu se 

poate amenaja o trecere de pietoni la 50 m de interesectie,in dreptul blocurilor de pe str.Avram Iancu? 

                 Dl primar-este o zona foarte periculoasa! 

                 Dl Orbu-consilier primar-toate modernizarile pe care le-am facut in Teius sunt facute in concordanta 

cu cerintele Politiei rutiere.Cu o trecere de pietoni se va bloca strada mai rau,intrarea-iesirea din str.Avram 

Iancu se va bloca. 

                  Dl primar-am vrut sa montam un semafor dar nu si-a asumat nimeni responsabilitatea.Am facut 

doar acele marcaje. 

                   Dl cons.Breaz-este in pericol viata cetateanului! 

                   Dl primar-Politia rutiera nu da aviz pentru trecere de pietoni in acea zona. 

                   Dl primar-s-a incercat prin ceea ce s-a facut ,ca prioritate sa aiba circulatia autovehiculelor,sa nu se 

mai faca coloana. 

                   Dl cons.Ungur-am vazut ca se reabiliteaza reteaua electrica,dar cei care lucreaza si schimba 

stalpii,sa astupe si gropile. 

                   Dl cons.Breaz-pe str.Horea exista un loc unde s-au depozitat materiale rezultate in urma lucrarilor 

din oras ,acestea trebuie indreptate cu un buldoexcavator,dar acolo se arunca si alte lucruri,ex.animale moarte. 

                   Dl Orbu-cons.primar-Primaria nu a aruncat pamant sau moloz,acela este aruncat de locuitorii din 

Teius cu acordul proprietarului de teren. 

                    Dl cons.Crisan-La centrul Proromanes sunt nemultumiri legate de administrarea acestuia.De ce nu 

este condus de un etnic? 

                    Dl primar-Centrul Proromanes este pentru toti copiii.Centrul functioneaza in baza unui parteneriat 

Oras Teius-Asociatia Caritas Blaj ,ei sunt cei care administreaza acest centru,noi veghem la buna lui 

functionare,sprijimim material,asiguram logistica necesara functionarii centrului.Este un lucru care 

functioneaza.Sunt copiii nostri  cei care beneficiaza de serviciile centrului. 

                     Dl cons.Crisan-sunt semnale ca se fac diferente intre copii! 

                     Dl primar-in concret! 

                     Dl cons.Crisan-pe str.Decebal ce se poate face,este mizerie,praf,cand ploua este noroi! 

                     Dl primar-pe str.Decebal se va mai interveni  pentru lucrarile de canalizare si nu este propusa la 

asfaltare pana nu se termina lucrarile. 

                     Dl cons.Breaz-acest lucru va fi posibil cand nu vor ma fi lucrari la autostrada si cand noi vom 

respecta legea. 

                     Dl primar-Teiusul este un oras in miscare,se demoleaza ,se construieste si de aici acest 

disconfort.Un prim pas a fost facut ,am decis ca deszapezirea sa nu mai faca cu nisip,ci doar cu sare si 

clorura,pentru a elimina depozitul de nisip de pe carosabil.In oras avem o singura persoana angajata la 

curatenia orasului,pe dl Gusa,pe care il cunoasteti cu totii. 

                      Dl cons.Otel-daca se poate monta pe str.Bisericii intersectie cu str.Decebal ,la Politie-oglinzi 

convexe. 

                      Dl cons.Crisan-acelasi lucru si la str.Decebal cu str.B.Lautaru. 
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                      Dl primar-vreau sa va fac o informare privind constructiile detinute de ARL ,in Teius,str.Horea( 

fosta sectie de drumuri).Terenul prin lege este proprietatea noastra,ei detin constructiile.Cu acordul dvs vom 

face adrese pentru a intra si in posesia constructiile conform legii. 

                      Toti consilierii sunt de acord cu demararea procedurilor pentru preluarea constructiilor 

apartinand ARL-ului. 

                    Nemaifiind discutii dl presedinte de sedinta declara lucrarile sedintei inchise. 

                Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal intr-un singur exemplar.  

 

 

 

  

                          PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                                    SECRETAR GENERAL 

                   consilier  FLOREA NICOLAE IOAN                                         BARA  MARIA  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


